
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a  č. 05   

4.mája 2023  
zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 4.5.2023 na Mestskom úrade v Michalovciach,  
Priestory MsR,  Nám. osloboditeľov č. 30 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Údržba verejných priestranstiev - harmonogram kosenia pre rok 2023. 
3. Vyhodnotenie zimnej údržby 2022/2023. 
4. Informácia o činnosti TIK. 
5. Prerokovanie plánu práce na II. polrok 2023. 
6. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
7. Záver. 

 
-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Údržba verejných priestranstiev - harmonogram kosenia pre rok 2023. 
Informoval zástupca TaZS p. Fenin – vedúci strediska údržby verejnej zelene a čistenia mesta. 
Informoval že kosba trvá dlho z dôvodu rozsiahlosti plôch čo je cca  100 hektárov. 
Pokosená a pozbieraná tráva ide do kompostera. 
Bol predložený harmonogram kosenia, ktorý sa môže meniť vzhľadom na počasie a zabezpečovanie 
priorít počas roka.  
Geci: navrhuje aby verejná zeleň nebola iba o kosení ale je potrebné vysádzať funkčnú zeleň.  
  
-k  bodu 3:  
Vyhodnotenie zimnej údržby 2022/2023. 
Komisiu dopravy informoval vedúci strediska Mikukláš Furster.  
Začiatok zimnej údržby bol 11.12.2022 vzhľadom na počasie bola zimná údržba v tejto sezone 
prerušená a ukončená bola 12.2.2023, potom do 6.4.2023 boli ibsa operatívne zásahy podľa počasia.  
 
V čase vhodného počasia sa začalo s asfaltovaním a opravou výtlkov.  
 
Geci: Je nejaká možnosť optimalizovať náklady na zimnú údržbu? Prípadne čo by sa mohlo ušetriť?  
 
Uznesenie:  
Komisia dopravy a turizmu odporúča vedeniu mesta aby TaZS vypracovalo správu o súčasnom stave 
techniky a potrebnej techniky na úseku dopravy a údržby. Taktiež aby TaZS vypracovali   plán obnovy 
na úseku dopravy a údržby.  
 

ZA: 5  proti:0   zdržalo sa: 0  
 
-k  bodu 4:  
Informácia o činnosti TIK. 
Bola predložená správa. Komisia zobrala predloženú správu na vedomie.  

-k  bodu 5: 
Prerokovanie plánu práce na II. polrok 2023. 

Komisia predložený materiál prerokovala a odsúhlasila  
ZA: 8  proti:0   zdržalo sa: 0  



 
K bodu 6: 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
bez návrhov  
 
K bodu 7: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 


